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P R O T O K Ó Ł  NR LVI/2023 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 28 czerwca  2023r.  w sali  Urzędu Gminy            

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.08 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

      Otwarcia  LVI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Kotlin 

Czesław Moch, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Mirosława Paterczyka, 

radnego Powiatu Jarocińskiego Janusza Barańskiego, Skarbnika Gminy Alicję Andrzejewską, 

sołtysów i dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie Grzegorza Fenglera. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Na sesji nie był obecny Sekretarz Gminy Michał Urbaniak. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przedstawionego przez Przewodniczącego Rady, nie wprowadzono 

żadnych zmian. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

4. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

7. Informacja o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kotlin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Kotlin od PKP S.A.             

w Warszawie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, położonej w Kotlinie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kotlin 

nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości, położonej w Woli Książęcej i Wysogotówku, 

stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

13.  Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na 2023 rok. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2023 - 2033. 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy. 

     Protokół z LV sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w biurze Rady Gminy, na 

posiedzeniu wspólnym  komisji Rady w dniu 27 czerwca 2023 roku oraz przed sesją. Radni 
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mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

4. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

      Informację o stanie bezrobocia w gminie złożył dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Jarocinie Grzegorz Fengler. Poinformował, że już od ponad roku sytuacja na rynku pracy 

jest stabilna. Stopa bezrobocia w kraju  na koniec kwietnia 2023  wynosiła 5%, w 

województwie 3%, a w powiecie jarocińskim 4,9 %. Liczba zarejestrowanych bezrobotnych 

z gminy Kotlin wynosi 136 ogółem, w tym, 92 kobiety. Główny problem na rynku jest ze 

znalezieniem pracy dla kobiet. Jest dla nich mniej ofert pracy. Osoby, które się u nas 

rejestrują, to głównie osoby, które zmieniają pracę. Ale też gro osób jest długotrwale 

bezrobotnymi. Z nimi najtrudniej  się pracuje. Z gminy Kotlin, aż 61 osób to trwale 

bezrobotni, w tym 44 kobiety. Można stwierdzić, że to są osoby związane albo z opieką 

społeczną i z zasiłkami. Czyli kobiety, matki samotnie wychowujące dzieci, które nie mogą 

podjąć zatrudnienia. Od 1 czerwca zmieniła się kwota wysokości zasiłków dla osób 

bezrobotnych. 100 %  zasiłek, przez  pierwsze 90 dni, to kwota 1.470 zł, a po 90 dniach 

przez dalszy okres pobierania zasiłku,  jest to kwota w granicach 1.170 zł. 

  Wiceprzewodnicząca Rady Dominika Kwiecińska  zapytała, czy w Urzędzie Pracy 

widzicie państwo, że np. kobiety rozpoczynają podejmować prace w męskich zawodach. 

Powiedziała, że widzi dużo pań kierujących autobusami. Czy kobiety chcące zdobyć pracę   

z desperacji też przystosowuje się i zaczynają szukać męskich zawodów? 

     Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie Grzegorz Fengler odpowiedział, że 

zgadza się. Bardzo dużo kobiet korzysta z kursów i robią sobie uprawnienia kierowców 

zawodowych. Nie tylko kierowców na autobus ale również na ciężarówki. A z informacji, 

które posiada, to pracodawcy z terenu naszego powiatu jarocińskiego  bardzo chwalą panie, 

jako kierowców autobusów. 

     

  Informacja o stanie bezrobocia w gminie Kotlin stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

   Przewodniczący Rady poinformował, że przekazał Wójtowi Gminy Kotlin: 

− 31 maja interpelacje przewodniczącego komisji  Lucjana Antczaka, 

− 1 czerwca wnioski radnych i sołtysów złożone na sesji, 
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− 6 czerwca uchwały podjęte przez Radę Gminy na  55. sesji.  

   Ponadto poinformował, że uczestniczył:  

− 30 maja w festynie z okazji Dnia Dziecka zorganizowanym w Szkole Podstawowej 

Woli Książęcej;  

− 3 czerwca w zawodach wędkarskich. Były to zawody dla dzieci organizowane przez 

Koło Karaś na  łowisku przy DPS- ie w Kotlinie; 

− 4 czerwca w zawodach wędkarskich dla dorosłych o puchar Wójta Gminy Kotlin, 

zorganizowanych przez Koło Karaś, na  łowisku przy byłej cegielni w Kotlinie; 

− 4 czerwca w Gminnych Zawoda Sportowo – Pożarniczych w Wysogotówku,  

− 10 czerwca w spotkaniu z okazji Dnia Seniora. To spotkanie odbyło się w Sławoszewie 

zorganizowane  przez Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów w Kotlinie;  

− 13 czerwca w zebraniu sprawozdawczo - wyborczym Klubu "Błękitni Sparta - Kotlin". 

Zebranie to odbyło się w Domu Kultury w Kotlinie; 

− 22 czerwca w zakończeniu nauki przez 8 klasę Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej;  

− 23 czerwca w zakończeniu roku szkolnego przez uczniów Szkoły Podstawowej w 

Kotlinie i ukończeniu Szkoły Podstawowej przez ósmoklasistów w Kotlinie; 

− 24 czerwca w pikniku rodzinnym "Powitanie lata - z Kulturą Razem" w Kotlinie; 

−  w kilku spotkaniach w sprawach bieżących z panem wójtem. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                            

z wykonania uchwał Rady. 

      Wójt poinformował, że wszystkie uchwały podjęte na majowej sesji  zostały 

przekazane elektronicznie 6 czerwca bieżącego roku do Wielkopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu, Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru.  

Ponadto w tym samym terminie tj. 6 czerwca  przekazano: 

− uchwały będące w zakresie działalności nadzorczej Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu, 

− uchwały do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego. 

     Wójt Gminy Kotlin wydał następujące zarządzenia w sprawie: 

− zmiany  budżetu  Gminy  na  rok  2023 oraz w sprawie podziału rezerwy budżetowej, 

− wniesienia wkładu finansowego na podwyższony kapitał zakładowy spółki 

"Oświetlenie Uliczne i Drogowe" z siedzibą w Kaliszu, 

− ogłoszenia X edycji konkursu „Piękno Naszej Gminy”, 

− ogłoszenia konkursu na wykonanie ulotki profilaktycznej pn. „Wolny od nałogów”, 

− przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej. 

 

Ponadto wójt Mirosław Paterczyk poinformował o realizacji  następujących  zadań: 

1) 16 czerwca br.  wszczęto postępowanie przetargowe pn.: Modernizacja i przebudowa 

budynku szatni sportowej w Magnuszewicach z podziałem na 2 części: I - Modernizacja  

i przebudowa budynku szatni sportowej w Magnuszewicach; II - Dostawa i montaż 

mebli. Termin otwarcia ofert upływa z dniem 3 lipca br.  

Gmina Kotlin na realizację ww. zadania otrzymała dofinansowanie ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu w wysokości 130 tys. 

zł, w ramach 6 edycji programu Szatnia na medal; 

2) 20 czerwca br. dokonano otwarcia oferty w prowadzonym postępowaniu przetargowym 

pn. Przebudowa dróg w gm. Kotlin z podziałem na III części:  I część - Przebudowa 

drogi w Parzewie działka nr 169; II część - Przebudowa drogi w Parzewie działka nr 
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59; III część - Przebudowa drogi w Wysogotówku działka nr 149 i nr 1. Na każdą cześć 

postępowania wpłynęły po 3 oferty.  

Część I - Przebudowa drogi w Parzewie działka nr 16: 

− Przedsiębiorstwo Handlowo - Usługowe Lewandowski Tomasz, Kowalew – cena: 

152.293,51 zł brutto, 

− Przedsiębiorstwo Budowlano Handlowe MARZYŃSKI Sp. z o. o., Sp.k. w 

Jarocinie – cena: 150.499,37 zł brutto, 

− Przedsiębiorstwo Robót Drogowych DROBUD S.A. w Golinie – cena: 195.582,28 

zł brutto; 

Część II - Przebudowa drogi w Parzewie działka nr 59: 

− Przedsiębiorstwo Handlowo - Usługowe Lewandowski Tomasz, Kowalew– cena: 

349.256,09 zł brutto, 

− Przedsiębiorstwo Budowlano Handlowe MARZYŃSKI Sp. z o. o., Sp.k. w 

Jarocinie – cena: 364.401,34 zł brutto, 

− Przedsiębiorstwo Robót Drogowych DROBUD S.A. w Golinie – cena: 370.491,09 

zł brutto; 

Część III - Przebudowa drogi w Wysogotówku działka nr 149 i nr 1: 

− Przedsiębiorstwo Handlowo - Usługowe Lewandowski Tomasz, Kowalew – 

cena:112.324,44 zł brutto, 

− Przedsiębiorstwo Budowlano Handlowe MARZYŃSKI Sp. z o. o., Sp.k. w 

Jarocinie – cena: 112.138,17 zł brutto, 

− Przedsiębiorstwo Robót Drogowych DROBUD S.A. w Golinie – cena: 148.365,24 

zł brutto. 

 Przedsiębiorstwa, których oferty zostały ocenione najwyżej zostały wezwane do II 

etapu oceny ofert. 

3) dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu pn.: Dostawa i montaż 

instalacji fotowoltaicznej z podziałem na II części:  część I - Fotowoltaika – SUW Wola 

Książęca,  część II -  Fotowoltaika na budynku Urzędu Gminy w Kotlinie.                                     

W przedmiotowym postępowaniu udział brało 6 oferentów. Najkorzystniejszą ofertę na 

cześć I i II złożyła firma Zielony Prąd Sp. z o. o. w  Szczecinku z ceną: część I– 

68.954,81 zł brutto;  Część II– 45.282,50 zł brutto. Zawarcie umowy z wybranym 

wykonawcą nastąpi 28 czerwca 2023 r. przy użyciu środków komunikacji 

elektronicznej za pośrednictwem platformy zakupowej; 

4)  21 czerwca br. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty na  budowę placu zabaw w 

Kotlinie. W przedmiotowym postępowaniu brało udział 2 oferentów: oferta nr 1 - PPHU 

Szkołamillenium Piotr Kraszewski, Małkinia Górna, cena 138.618,70 zł brutto. Oferta 

nr 2 - ATUT Place Zabaw Sp. z o. o. w Mosinie, którą zamawiający odrzucił, ponieważ 

nie została sporządzona w sposób zgodny z wymaganiami technicznymi oraz 

organizacyjnymi sporządzania i przekazywania ofert przy użyciu środków komunikacji 

elektronicznej. Zawarcie umowy z wybranym wykonawcą, tj. z Przedsiębiorstwem 

Produkcyjno Handlowo Usługowym "Szkołamillenium" Piotr Kraszewski nastąpi 28 

czerwca 2023 r. Gmina Kotlin na powyższą operację otrzymała środki w wysokości 

80.772 zł z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014–2020; 

5) Gmina Kotlin zawarła umowę z Wojewodą Wielkopolskim  Michałem Zielińskim o 

dofinansowanie zadania pn.: Budowa drogi gminnej w Kotlinie ul. 27 Grudnia 

realizowanego ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w łącznej kwocie 

420.006,20 zł. 
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7. Informacja o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

        Przewodniczący Rady Czesław Moch poinformował, że informacja o przygotowaniu 

do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży omówiona została szczegółowo   na posiedzeniu 

wspólnym komisji Rady w dniu 27 czerwca bieżącego roku. 

Rada Gminy przyjęła informację bez uwag. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

             Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 

o projektach uchwał.  

        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 czerwca   wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad  sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kotlin. 

      Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada Gminy przystąpiła do 

głosowania. 

Uchwała nr LVI/357/2023 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kotlin 

została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu.  

Radna Barbara Dorsz, ze względu na problemy techniczne w systemie eSesja, głosowała 

„za” poprzez podniesienie ręki.   

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Kotlin od PKP S.A.             

w Warszawie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, położonej w Kotlinie.  

Przewodniczący Rady poinformował, że do projektu tej uchwały zostały  zgłoszone 

autopoprawki Wójta Gminy Kotlin o następującej treści:  

1) tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: w sprawie  nieodpłatnego nabycia przez Gminę 

Kotlin od PKP S.A. w Warszawie udziału w prawie użytkowania wieczystego 

nieruchomości, położonej w Kotlinie; 

 

2)  § 1 otrzymuje brzmienie: :”Wyraża się zgodę na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Kotlin od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie udziału wynoszącego 

478543/516711 części w prawie  użytkowania wieczystego nieruchomości oznaczonej 

w rejestrze ewidencji gruntów jako działka nr 709/3, arkusz mapy 3, o pow. 0.9951 ha, 
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położonej w Kotlinie, zapisanej w księdze wieczystej KZ1J/00034919/9 na rzecz 

Skarbu Państwa”. 

 

Wobec braku uwag do zgłoszonych autopoprawek, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte 15 głosami 

„za”. Ze względu na problemy techniczne w systemie eSesja głosowanie zostało 

przeprowadzone poprzez podniesienie ręki.  

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie uchwały z wprowadzonymi 

zmianami. Uchwała nr LVI/358/2023 w sprawie  nieodpłatnego nabycia przez Gminę Kotlin 

od PKP S.A. w Warszawie udziału w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości, 

położonej w Kotlinie została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ze względu na problemy techniczne w systemie eSesja Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie tradycyjne, poprzez podniesienie ręki.  

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin. 

     Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada Gminy przystąpiła 

do głosowania. 

Uchwała nr LVI/359/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kotlin została 

przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 
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Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kotlin 

nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych. 

 Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada Gminy przystąpiła do 

głosowania. 

Uchwała nr LVI/360/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kotlin 

nieruchomości stanowiących własność osób fizycznych została przyjęta jednogłośnie, 15 

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości, położonej w Woli Książęcej i Wysogotówku, 

stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada Gminy przystąpiła do 

głosowania. 

Uchwała nr LVI/361/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 

lat umowy dzierżawy nieruchomości, położonej w Woli Książęcej i Wysogotówku, 

stanowiącej własność Gminy Kotlin została przyjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  
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13. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na 2023 

rok. 

      Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada Gminy przystąpiła do 

głosowania. 

Uchwała nr LVI/362/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na 2023 

rok została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

 

14. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2023 - 2033. 

      Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały o 

treści: 

zwiększyć plan na 2024. Zwiększamy wydatki o kwotę o 1.950.000 zł w tym majątkowe 

1.950.000 zł. Zwiększamy przychody o kwotę 1.950.000 zł, jest to pożyczka z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Poznaniu. I wprowadzamy nowe 

przedsięwzięcie pod nazwą Fotowoltaika na stacji uzdatniania wody oraz w budynkach 

użyteczności publicznej w kwocie 1.950.000 zł w roku 2024. 

 

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłoście,  15 

głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

    Następnie wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  
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Uchwała nr LVI/363/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2023 - 2033 została przyjęta jednogłośnie, 15 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (15) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Tomasz Kosiński,  

Dominika Kwiecińska,  Magdalena Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew 

Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, 

Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(0)  

 

15. Odpowiedzi na  wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     Wójt udzielił odpowiedzi na wnioski zgłoszone na majowej sesji: 

− wykoszono trawę przy ul. Chopina w Kotlinie, o co wnioskował przewodniczący 

Komisji Hieronim Adamski, 

− wniosek radnego Radosława Wałkiewicza w sprawie ponownego szerszego 

wykoszenia rowów zostanie uwzględniony przy ponownym  koszeniu; 

− przycięty został żywopłot przy ul. Waliszewskiej w Kotlinie i wykoszona trawa przy 

ul. Dworcowej w Kotlinie, o co wnioskował przewodniczący Komisji Lucjan 

Antczak;                                                                                                          

− wniosek radnego Mariana Niewiady ws. ustawienia znaku teren zabudowy przy 

drodze gminnej Wysogotówek – Wola Książęca wysłano, w celu zaopiniowania, do 

Powiatowej Komisji  ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych, 

− wykoszono ponownie trawę w centrum wsi Sławoszew i podcięto żywopłot na 

wniosek sołtyski. 

    Wójt poinformował, że wnioski w sprawach dróg powiatowych zostały wysłane w dniu 

1 czerwca do Starostwa Powiatowego. Nie otrzymaliśmy jednak do tej pory odpowiedzi. 

Ponadto Starostwo Powiatowe w Jarocinie poinformowało, że wniosek (sołtyski 

Sławoszewa) w sprawie zamontowania tablic prowadzących U-3 na skrzyżowaniu dróg                   

w Sławoszewie z drogą w kierunku Kurcewa zostanie przekazany do rozpatrzenia przez 

Powiatową Komisję ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych.      

 

16. Wolne głosy i wnioski. 

     Wójt informował, że nie planuje podnoszenia ceny za odpady. Planuje w okresie 

wakacji przywrócenie oświetlenia ulicznego, które jest po godz. 23.00 wyłączane. 

Ponadto dziękował osobą, które uczestniczyły w pikniku rodzinnym „Powitanie lata” 

     Radny Mirosław Twardowski złożył wniosek w sprawie podcięcia gałęzi  drzew i 

naprawienia nawierzchni  drogi powiatowej przy cmentarzu w Wyszkach.  

Wójt informował, że jest po objeździe dróg gminnych. Zdecydował, po uzgodnieniu ze 

Starostą Jarocińskim, że zostaną obcięte przez pracowników gospodarczych gminy  

odrosty drzew przy drodze powiatowej w Orpiszewku. 

    Sołtys Woli Książęcej  Stefan Kozłowski zgłosił, że w Woli Książęcej zagnieździł się 

bocian na linkach od prądu. 
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    Wójt odpowiedział, że to zostało już zgłoszone. 

Sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska zgłosiła wniosek o wykoszenia trawy w centrum 

wsi i za salą wiejską w Sławoszewie. Tłumaczył, że 8 lipca jest zaplanowana impreza 

Witajcie wakacje oraz rajd rowerowy.  Powiedziała, że mieszkańcy będą na pewno  się 

cieszyć z decyzji o przywróceniu w nocy oświetlenia przy drogach. 

    Wnioskowała ponadto o wykoszenie pobocza drogi przy stawie i zapyta, co ze stawem 

w Sławoszewie. 

    Wójt odpowiedział, że koszenie poboczy przy stawie nie należy do Gminy. Na pytanie 

poinformował, że został złożony wniosek w sprawie stawu, jest opracowana 

dokumentacja i czekamy na możliwość pozyskania środków zewnętrznych. Ponadto 

poinformował, że zostało złożonych 5 wniosków na remont dróg w ramach Rządowego 

Programu. 

Sołtys Parzewa Dariusz Walczak mówił, że  chciałby się dołączyć do prośby o szersze 

koszenie poboczy dróg. 

Sołtys Kurcewa Kamil Matłoka złożył wnioski w sprawie: 

− naprawienia zewnętrznego oświetlenia przy sali wiejskiej w Kurcewie, 

− odnowienia wiaty, a szczególnie ławek, 

− położenia do końca kostki brukowej przy wiacie,  

− wykonania oprysku na chwasty wokół sali. 

     Wójt powiedział, że w sprawie oświetlenia zweryfikuje ten stan. Natomiast w sprawie 

ułożenia kostki odpowiedział, że na ile środków z funduszu sołeckiego wystarczyło, na 

tyle była zrobiona. Jak się znajdą środki, to zmierzymy się z tematem. 

     Radny Grzegorz Warmuz powiedział, że miał się przypomnieć w drugiej połowie roku 

w sprawie stawu w Wilczy. 

     Wójt odparł, że nic nie  zrobimy, bo staw nie jest we władaniu gminy. Gmina nie może  

opracować dokumentacji na coś, co nie jest jej własnością. Skupiliśmy się na dwóch  

ważnych rzeczach, na stawach w Sławoszewie i Kurcewie, na które mamy opracowaną  

dokumentację. 

     Radny Grzegorz Warmuz pytał, czy nie ma możliwości złożenia wniosku do Spółek 

Wodnych o przejęcie tego stawu. 

Wójt odpowiedział, że trzeba by na ten temat porozmawiać z Pawłem Kaźmierczakiem.  

   Wójt zwrócił się do radnych z prośbą o przygotowanie na sesję sierpniową propozycji 

remontów dróg transportu rolniczego. Obecnie są w realizacji droga w Parzewie i 

Wysogotówku.  

     Radny Marian Niewiada powiedział, że 26 sierpnia jest zaplanowany Dzień Pomidora.  

Z tej okazji na pewno do nas zawitają ministrowie, senatorowie, posłowie, bo mamy rok 

wyborczy. Radny prosił, aby spotkania z radnymi zaplanować na sali. 

     Wójt odpowiedział, że wszystkie imprezy, które są organizowane są imprezami 

publicznymi. Jeżeli będą rozmowy kuluarowe, czy poza kuluarowe, czy nawet wśród 

mieszkańców, nie będziemy się ukrywać, będzie namiot, gdzie można ze społeczeństwem 

usiąść i porozmawiać o różnych rzeczach. Nie chciałby, żeby Dzień Kotlina został 

przyćmiony rożnymi innymi rzeczami. 
 

    Przewodniczący Rady Czesław Moch powiedział, że uważa, że nie należy 

upolityczniać, to jest nasze Święto Pomidora. 
 

     Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski zgłosił wniosek w sprawie  ustawienia 

znaku ostrzegawczego  na drodze Kotlin – Sławoszew, w miejscu gdzie utworzył się 
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uskok w nawierzchni (przed skrzyżowaniem z ul. Teodorowską). Ustawienie tego znaku 

zwiększy bezpieczeństw szczególnie dla motocyklistów, którzy zgłaszali problem. 

Wniosek o naprawienie tego miejsca na drodze był zgłaszany niejednokrotnie.   

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak prosił o informację, jak wygląda sytuacja 

prawna budowy fermy drobiu, bo dostał informację, że zostało wszczęte postępowanie 

administracyjne. 

     Wójt odpowiedział, że inwestor złożył wniosek w kwestii decyzji środowiskowej. 

Będzie chciał zwiększyć populację zwierząt. Żeby ją zwiększyć, trzeba rozpocząć to od 

decyzji środowiskowej i wszystkich innych dokumentów, które są w tego typu sytuacji 

wymagane. Jest to pierwszy etap. Potrwa on trochę czasu, ale z tym tematem musimy się 

niestety zmierzyć. Z uwagi na to, że muszą przyjść opinie od wszystkich innych 

instytucji, począwszy od RDOŚ. Od zaopiniowania pozytywnego, czy też negatywnego 

od spotkania z mieszkańcami, czyli konsultacji społecznej. Ale żeby cokolwiek 

rozpocząć odnośnie konsultacji społecznych musimy poczekać, aż wszystkie organy 

opiniotwórcze wyrażą się co do opinii środowiskowej.          

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak zapytał, czy wiadomo  o ile chce zwiększyć 

obsadę zwierząt? 

     Wójt odpowiedział, że nie pamięta w tej chwili, ale może po zakończeniu spotkania 

przedstawić. W wielu przypadkach nawet najmniejszej inwestycji, sytuacja sprowadza 

się do tego, że inwestorzy najpierw wnioskują o niższe parametry w ramach gospodarstwa 

domowego, w ramach przedsiębiorstwa, w ramach zakładu, a następnie sukcesywnie to 

powiększają.  

   Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak powiedział, że pyta, bo wiadomo, że u nas 

jest problem z wodą. 
 

     Wójt odpowiedział, że żadne przedsiębiorstwo, takie, które ma kurczaki czy bydło nie 

dostaje od Gminy Kotlin wody. Jeżeli inwestor chce budować, musi spełnić wszystkie 

kryteria ochrony środowiska, dobrostanu zwierząt i społecznego dobrego wizerunku. Ale 

wody od Gminy Kotlin - nie, woda jest dla naszych mieszkańców. 

 

17. Zamknięcie obrad.  

        Przewodniczący Rady Czesław Moch przed zamknięciem sesji powiedział, że 

wszystkim tym, którzy będą korzystać z urlopu, życzymy razem z panem Wójtem dobrego 

wypoczynku i wszystkiego najlepszego. Następnie  podziękował za udział i zamknął LVI 

sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

Przewodniczący Rady 

/-/ Czesław Moch 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 
 


